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Obec Region

tel.: |

Z Á P I S
10. zasedání Zastupitelstva obce Region

konané dne 6. 9. 2016 v kanceláři MAS v Náměšti na Hané od 14:00 hod.

Doba jednání: 7
Přítomno: 7
Omluveni: 2
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Marta Husičková;předseda
Zapisovatel: Ing. Nela Kalábová
Ověřovatelé zápisu: ,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedené osoby.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Kontrola usnesení z rady č. 9

Usnesení: 9/1 vypouští, 9/2/1 vypouští, 9/2/2 zůstává v pozorování, 9/3 zůstává v pozorování, 9/4/1 zůstává,

9/4/2 rada MAS revokovala toto usnesení 

Rada MAS zamítá přijetí dotace z Olomouckého kraje 

9/4/3 zůstává v pozorování 

9/4/4 zůstává v pozorování

9/4/5 vypouští se z pozorování

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

kontrolu usnesení rady č. 9.

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Rada MAS zamítá přijetí dotace z Olomouckého kraje - důvod nevýhodné podmínky financování, podmínka
dofinancovat 100 000,- Kč z rozpočtu MAS na projekt. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání neschvaluje

přijetí dotace z Olomouckého kraje.

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:
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Usnesení č. UR/10/1/2016 bylo schváleno.

2. Aktuálně z činnosti MAS

Hodnocení strategie MAS - M. Husičková předala informaci o stavu hodnocení strategie CLLD. Byly zhodnoceny
formální náležitosti a kontrala přijatelnosti s drobnými nedostatky (zejména ve SWOT analýze a další...). Strategie
byla opravena a vrácena zpět k hodnocení. M. Husičková dále informovala, že hodnocení mělo 3 měsíční zpoždění
ze strany MMR. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

hodnocení strategie CLLD MAS Region HANÁ

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Žádost o režijní náklady MAS bude podána do poloviny září 2016. Źádost zpracovala N. Kalábová, bude dále
prokonzultována s manažerem. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

zpracování a podání žádosti o režijní náklady MAS.

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Projekty spolupráce Česko - Polsko

N. Kalábová byla na semináři k formálnímu hodnocení projektů - podala radě info o stavu žádostí: žádosti jsou ve
stavu formální kontroly a kontroly přijatelnosti, do poloviny září bude výsledek. Na doplnění žádosti je 10 dní.

Úkol:  Oslovit Jerzyho o doplnění chybějících příloh 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

proces postupu projektů spolupráce v rámci programu Česko - polské spolupráce.

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Zájezd Slovinsko:

J. Brzák informoval o stavu přípravy zájezdu, seznámil přítomné s programem. 

3000,- Kč na osobu za zájezd

Poslat členům MAS = program se chystá, předpokládaný odjezdv 7:00 ráno, předp. příjezd v pozdních hodinách,
do 16. 9. 2016 poslat přihlášku, pro členy MAS (zatím ne zastupitelé), k dispozici 40 míst. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání schvaluje

výši příspěvku účastníka exkurze, ve výši 3 000,- Kč, ostatní náklady budou hrazeny z rozpočtu MAS.

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:

Usnesení č. UR/10/2/2016 bylo schváleno.

Hněvotín Vesnice roku 2016 - poslat všem obcím MAS link k hlasování veřejnosti. 
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Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

hlasování v soutěži Vesnice roku pro obec Hněvotín

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Různé

Rada MAS doporučuje na stan přidat logo MAS. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání pověřuje

kancelář MAS přidáním loga MAS na stan.

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:

Usnesení č. UR/10/3a/2016 bylo schváleno.

Loučka - usnesení zastupitelstva o vystoupení obce z MAS Region HANÁ - M. Husičková informovala o problému.

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

usnesení zastupitelstva obce Loučka

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přijímaní nových členů MAS :

 Jitka Straková

Jezdecký klub Eldorado Odrlice, Štursová 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání schvaluje

přijetí nových členů MAS.

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:

Usnesení č. UR/10/3b/2016 bylo schváleno.

Kronika hasiči z Olomouckého kraje k dispozici zdarma - pro projekt spolupráce (SK) - 15 ks 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání pověřuje

kancelář MAS k zahájení kroků pro získání publikace a předání slovenským hasičům

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

P. Solovský návrh: PRV - nabídka k vypracování projektů na jednoduché stroje v rámci opatření 4. 1. 1. A a B. Za
zpracování žádosti bude MAS účtovat finanční prostředky (1-2 % podle náročnosti projektu). 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání schvaluje

aby MAS provedla nabídku k vypracování projektů v rámci 4.1.1. A a B PRV pro zemědělce, za zpracování žádosti
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bude MAS účtovat finanční prostředky ve výši 1-2% CN dle náročnosti projektu

Výsledek hlasování:
Pro: / Proti: / Zdrželo se:

Usnesení č. UR/10/3c/2016 bylo schváleno.

Rada MAS byla informována o zpracování strategie rozvoje mikroregionu Kostelecko. Kancelář MAS pracuje na
zpracování, do konce listopadu bude strategie odevzdána. 

Návrh usnesení:
Rada MAS Region po projednání bere na vědomí

proces zpracování strategie pro mikroregion Kostelecko.

Výsledek hlasování:
O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé:  .............................................
 
  .............................................
 
Starosta:  Mgr. Luděk Tichý .............................................
 
 
Datum vyhotovení:


